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Thur 9/3/2020 8:26:19 PM

Subject: FW: Boeking Mediq uitlevering aan Lot-C

Received: Thur 9/3/2020 8:26:20 PM

aFE]

Zie onder. De afspraak met de IRF wijkt af van een lijn die kennelijk mets afgestemd. Bespreek dit nog even met

5.1.28
. Check even of dit dan langsEFE moet.

Groet,

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van: IEE EERE @minvvis.nl>
03 sep. 2020 10:18 PM

minvwsol>.[ENC<BEEXIECI «inv. [EKER

Onderwerp: RE: Boeking Mediq uitlevering aan Lot-C

De situatie is nog net iets anders dan hier geschetst. Maar op basis van de onderstaande tekst maak ik op dat voor deze optie
wordt gekozen, in tegenstelling tot de wens om de producten om niet te krijgen. (Waarbij ngegeven dat als dat de

wens zou zijn dit dan nog VWS intern ter besluitvorming zou moeten worden voorgelegd. ad eerder informeel

aangegeven bereid te zijn dit te overwegen.)

De levering vind plaats vanuit LCH naar lot-c (of een andere partij), facturatie vind vanuit Mediq plaats naar de ontvanger.

De gehanteerde prijs is:

- de gemiddelde mkoopsprjs
- plus 5% handeling fee

- plus +/- 13% invoerrechten

- plus BTW (voor de producten waar dit van toepassing is)

Oftewel, dekkend voor de kosten die gemaakt zijn voor de aanschaf van de producten.

Groet,

Verzonden met BlackBerry Work

(www. blackberry com)

van:IEEE minvws nl>
Datum: donderdag 03 sep. 2020 9:11 PM

Aan:EETEEE@ minvws.ol>, [IEEESEREDG minvws ol,



957767

JE @minvws.ol>
Onderwerp: FW: Boeking Mediq uitlevering aan Lot-C

Ter info. Nav contact met de IRF. Dit was voor mij het eerste moment dat ik ervan vernam.

van:[CCEDN)EXECc minvws.nl>
Verzonden: donderdag 3 september 2020 15:47

@minvws.nl>; Groep FEZ-MT medewerkers @minvws.nl>

EN @rminvws.i>; IEE
Onderwerp: RE: Boeking Mediq uitlevering aan Lot-C

Paar vragen:

-1s dat inkoopprijs inclusief of exclusiefBTW?

- koopt lot-c ze van Ich of koopt VWS dat namens lot-c?

Immers, de VWS inkopen zijn om niet aan Ich geschonken.

VWS krijgt dus geen hogere ontvangsten. Lch kan factureren en heeft ontvangsten. In de afrekening van de voorschotten

leidt dit tot een lagere terugontvangst van verleende voorschotten als tegen inkoooprijs wordt verrekend. VWS betaalt dan

de overhead van Ich.

Dus geen extra ontvangsten voor VWS. Eerder het omgekeerde.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van: §.1.2e @minvws.nl>)
Datum: donderdag 03 sep. 2020 3:19 PM

Aan: Groep FEZ-MT medewerkers @minvws.nl>

Kopie: 5.1.2e @minywsi>.ETI) SEX mins o>.IEEE
(EAL) <BR @minvwsnl>
Onderwerp: FW: Boeking Mediq uitlevering aan L ot-C

)

Ha MT,
Ik ga er van uit dat jullie akkoord zijn met onderstaand voorstel.

Groet,

var:INCE
Verzonden: donderdag 3 september 2020 15:03

Aan: (RF /vws)SESE@ minfin.n>; NECKTIE)EXE© minvws.n)>
Onderwerp: RE: Boeking Mediq uitlevering aan Lot-C

ieAls ik het goed begrijp zullen de betreffende middelen van het LCH overgaan naar Lot-C. Jouw voorstel om deze middelen voor

inkoopprijzen te verstrekken leidt tot extra ontvangsten voor VWS en de kosten worden betaald vanuit de AP.

Ik denk inderdaad dat dit wel zo transparant is. Op die manier worden de uitgaven voor het LCH beperkt tot de middelen die

voor het LCH worden ingekocht en zijn de uitgaven voor Lot-C ook helder. Wat mij betreft dus akkoord.

Ik zal dit communiceren met ons MT en het vervolgens ook SS se Bl weten.

Groet,

var:IEEEv5 vw) ERE viii



957767

Verzonden: dinsdag 1 september 2020 22:07

aan:IGEN)BEEN© mins o>; IEEEDNN)BEXEDN© minvws.ni>
Onderwerp: Boeking Mediq uitlevering aan Lot-C

Urgentie: Hoog

Wij hebben 20 augustus een overleg gehad met beleidsmedewerkers van VWS en JenV over de overname van Medig-PBM door

JenV/Lot-C. Dit was in gang gezet door JenV en onze sectie JVFA. In dit overleg is Financién gevraagd of het de voorkeur heeft

deze hulpmiddelen om niet te verstrekken (overnemen) of voor inkoopprijzen te verkopen.

Na intern overleg: het heeft onze voorkeur voor inkoopprijzen te verkopen. Dit is transparanter richting het parlement, omdat de

uitgaven en ontvangsten goed navolgbaar in de begroting zichtbaar zijn. De dekking van de uitgaven komt daarbij van de

middelen beschikbaar op de aanvullende post. De ontvangsten komen terug als hogere niet-belastingontvangsten bij VWS.

Ik neem aan dat jullie van de kant van VWS zijn aangehaakt bij dit proces. Als dit verder geen vragen oproept, kunnen jullie dit

dan ook meegeven aan de betreffende medewerkers? Van zijde VWS warenzemitesee
EE 2arwezig.

Excuses voor de vertraging. Er zat ruis op de lijn aan onze kant m.b.t. de terugkoppeling. Ik verwacht Wl 5.20 5120] en

CPEB hier graag snel duidelijkheid over krijgen.

Groeten

Ministerie van Financién

Inspectie der Rijksfinancién, sectie VWS

Korte Voorhout7 | 2511 CW | Den Haag

T:07

E: minfin.nl


